



YAYASAN MELAKA KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa di kalangan syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam kod bidang berkaitan berdasarkan ketentuan berikut:-

TAJUK KERJA	SYARAT PENDAFTARAN / KOD BIDANG	LAWAT TAPAK (TARIKH/ MASA/ TEMPAT BERKUMPUL)	PENJUALAN DOKUMEN	TARIKH TUTUP TENDER
<p>PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN (TANPA SENJATA API) BAGI TEMPOH 2 TAHUN UNTUK BANGUNAN MILIK YAYASAN MELAKA DI :-</p> <p>i) KEDIAMAN PELAJAR YAYASAN MELAKA, JALAN TUN ALI, MELAKA</p> <p>ii) RUMAH PANGSA TAMAN BERTAM PERDANA. PULAU GADONG, MELAKA</p> <p>iii) BANGUNAN BIOTEKNOLOGI, MITC, MELAKA</p> <p>TENDER BIL. 1/2021</p>	<p>KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA</p> <p>KOD BIDANG 220801 (PERKHIDMATAN KAWALAN KESELAMATAN – PERLU LESEN KDN)</p>	<p>16 DISEMBER 2021 (KHAMIS)</p> <p>10.00 PAGI</p> <p>Di Pondok Pengawal, Kediaman Pelajar Yayasan Melaka, Jalan Tun Ali, Melaka</p> <p>(Taklimat dan Lawatan Tapak bagi ketiga-tiga lokasi adalah DIWAJIBKAN)</p> <p>Nota :</p> <p>Mohon untuk mematuhi sop keselamatan dengan memakai pelitup muka, penggunaan hand sanitizer, mengambil suhu, scan MySejahtera dan penjarakan sosial sejauh 1 meter.</p>	<p>17 DISEMBER 2021 (JUMAAT)</p> <p>hingga</p> <p>24 DISEMBER 2021 (JUMAAT)</p> <p>RM50.00</p> <p>Draf Bank atas nama YAYASAN MELAKA</p> <p>Unit Bahagian Hartanah, Bangunan Wisma Yayasan Melaka, Jalan Hang Tuah, 75300 Melaka</p>	<p>7 JANUARI 2022 (JUMAAT)</p> <p>12.00 TENGAHARI (dokumen lewat tidak akan dipertimbangkan)</p> <p>Peti Tender Yayasan Melaka, Bangunan Wisma Yayasan Melaka, Jalan Hang Tuah, 75300 Melaka</p>

1. Bagi sesi lawatan tapak dan taklimat tender, pemilik/wakil syarikat diWAJIBkan menghadiri sesi taklimat tapak tender berkenaan manakala wakil syarikat yang hadir diWAJIBkan membawa surat wakil yang sah dan diberikuasa oleh pemilik syarikat.
2. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada pemilik/wakil syarikat yang sah dan diberikuasa dengan membawa **perakuan/sijil ASAL dan SALINAN Kementerian Kewangan Malaysia** dengan **kod bidang** yang dinyatakan.
3. Segala butir dan dokumen tender boleh diperolehi semasa waktu pejabat **di Bahagian Hartanah, Bangunan Wisma Yayasan Melaka, Jalan Hang Tuah, 75300 Melaka.**
4. Dokumen tender hendaklah di hantar dengan menggunakan sampul berlakri dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di **Bangunan Wisma Yayasan Melaka, Jalan Hang Tuah, 75300 Melaka** tidak lewat dari jam **12.00 tengahari** pada tarikh tutup tender yang ditetapkan.